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      Аннотация

    
        
          Тема выпускной квалификационной работы: «Разработка локации для игры от третьего лица в жанре Adventure.Задачи, которые решались в процессе разработки:1. Провести сравнительный анализ игр со схожей тематикой и жанром.2. Разработать игровой сценарий.3. Разработать элементы локации (ассеты).4. Разработать элементы фирменного стиля.5. Создать презентационный ролик.Для достижения цели было проведено исследование наиболее значимых игр в жанре Adventure. На основании собранной информации были разработаны сюжет, персонажи, локации и игровая механика. С использованием данных элементов был создан дизайн концепт уровня компьютерной игры от третьего лица в жанре Adventure.
        

        
          Theme: Developing locations for a third-person adventure computer game.The goal of this thesis project is to develop a video game location, taking into account genre specifics. The following tasks were set during the study defined and completed:1. Conduct a comparative analysis of games with similar themes and genres.2. Develop a game scenario.3. Develop location elements (assets).4. Develop elements of corporate identity.5. Create a presentation video.To achieve the goal, a study was made of the most significant games in the Adventure genre. Based on the collected information, the plot, characters and game mechanics were developed. Using these elements, a design concept for a third-person computer game level in the Adventure genre was created.
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